
 

 

Ordförandebrev- september 2013 

Bästa Saco-medlemmar vid GU! 

Jag vill passa på att välkomna er alla tillbaks efter en välförtjänt semester. Jag hoppas att ni 

haft möjlighet att ladda batterierna inför höstens uppgifter. Vi inom Saco vid GU fortsätter 

naturligtvis att stötta er på bästa vis. Ett led i detta arbete är lanseringen av vår nya webbplats. 

Vi hoppas att ni kommer att tycka att den är informativ och själv. Besök gärna oss på 

www.saco.fack.gu.se 

Under hösten kommer vi fortsatt att arbeta med frågor som påverkar er arbetsmiljö och 

arbetsvillkor. Detta gäller bl.a.. tid och tilldelning som jag tog upp i en debattartikel i senaste 

numret av GU-journalen Vi kommer också att arbeta med att förbättra anställningsvillkoren 

och försöka minska antalet visstidsanställningar vid GU. En annan viktig fråga är 

löneförhandlingarna. Det preliminära resultatet från den senaste löneförhandlingen blev bra. 

Vi hamnade klart över lägstanivån på 3,14% vilket var bättre än de flesta andra lärosäten och 

klart bättre än "industrimärket" på 2,6%. Vi har nu satt igång arbetet med den kommande 

löneförhandlingen och återkommer med mer information. 

Med vänlig hälsning 

 

 

Martin Selander 

Ordförande 

Saco-S-rådet vid Göteborgs universitet 

031-7861987   

 

http://www.saco.fack.gu.se/
http://medarbetarportalen.gu.se/aktuellt/gu-journalen/arkiv/2013/nummer-4-13/debatt--lararnas-undervisningsborda-oacceptabel-/

